
Σε αργούς ρυθμούς κινείται η διαδικασία
νέας προκήρυξης για συμβασιούχους
οπλίτες, αφού ο κατάλογος των επιλα-

χόντων της πρώτης προκήρυξης δεν έχει ακό-
μα εξαντληθεί. Σύμφωνα με πληροφορίες
της «Α» το υπουργείο Άμυνας βρίσκεται ήδη
στην διαδικασία ετοιμασίας της προκήρυξης
αλλά δεν περιλαμβάνεται στα επείγοντα προς
το παρόν ζητήματα. Οι πληροφορίες αναφέ-
ρουν ότι η πρώτη φουρνιά των 3.000 ΣΥΟΠ η
οποία ανέλαβε καθήκοντα τον περασμένο
Νοέμβριο, έχει μπει σε μια κανονική τροχιά
εργασίας μετά και την ολοκλήρωση της εκ-
παίδευσής τους, και έτσι το υπουργείο θέλει
να αφήσει ένα τρίμηνο τουλάχιστον ομαλής
λειτουργίας των Μονάδων. Αν και οι υπηρε-
τούντες ΣΥΟΠ σήμερα είναι κάτι πιο λίγο από
3.000, το υπουργείο δεν εξαντλεί τον κατά-
λογο των επιλαχόντων επειδή δεν θέλει να
κάνει σκόρπιες εκπαιδεύσεις. Γι’ αυτό τον
σκοπό υπολογίζεται ότι η νέα προκήρυξη θα
ανακοινωθεί κοντά στον Μάιο, από την μία
για να γίνει μία συνολική εκπαίδευση για την
επόμενη κλάση και από την άλλη για να επι-
καιροποιηθεί ο κατάλογος επιλαχόντων.

ΠΡΟΣΛΗΨΕΙΣ ΣΕ ΣΥΓΚΕΚΡΙΜΕΝΟ ΣΩΜΑ.
Υπενθυμίζεται ότι η νέα προκήρυξη, θα
αφορά και γυναίκες. Αυτή θα προκηρυχθεί
για συγκεκριμένες φρουρές σε συγκεκρι-
μένες περιοχές. Δηλαδή, οι νέοι υποψήφιοι
θα ξέρουν από την αρχή ότι ο χώρος εργα-
σίας τους θα είναι μια συγκεκριμένη φρου-
ρά. Έτσι, το υπουργείο Άμυνας θεωρεί ότι
σταδιακά θα εκλείψει και το πρόβλημα να
υπηρετεί κάποιος μακριά από τον χώρο
διαμονής τους, ένα πρόβλημα που αντιμε-
τώπισαν περισσότερο οι κάτοικοι Πάφου
και Λεμεσού, οι οποίοι έχουν τοποθετηθεί

ως επί το πλείστο σε Μονάδες της επαρχίας
Λευκωσίας.

ΑΝΑΔΙΟΡΓΑΝΩΣΗ ΕΦ. Στο μεταξύ, ένα χρόνο
μετά την απόφαση του υπουργικού συμβου-
λίου για μείωση της στρατιωτικής θητείας
των εθνοφρουρών και για πρόσληψη συμ-
βασιούχων οπλιτών, ολοκληρώνεται και η
διαδικασία της νέας δομής υπηρεσιακά. Ταυ-
τόχρονα προχωρά η αναδιοργάνωση της Εθνι-
κής Φρουράς και τα προγράμματα για ηλε-
κτρονική επιτήρηση.

ΣΩΤΗΡΟΥΛΑ ΓΡΗΓΟΡΙΟΥ

Αίτηση για επανακαταμέτρηση των ψήφων
με σκοπό την ακύρωση της εκλογής του Νίκου
Νικολαΐδη και ανακήρυξη του Αντρέα Χρίστου
στην δημαρχία της Λεμεσού υποβλήθηκε χθες
στο Εκλογοδικείο, από το δικηγορικό γραφείο,
Πατρίκιος Παύλου & Συνεργάτες. Οι αιτητές
είναι έξι φυσικά πρόσωπα, αφού τα κόμματα
τα οποία δεν είναι εκλογείς δεν έχουν τη δυ-
νατότητα να προχωρήσουν σε μία τέτοιου εί-
δους ενέργεια. Πέραν του κ. Χρίστου αιτητές
είναι οι βουλευτές του ΑΚΕΛ Άντρος Καυκαλιάς
και Κώστας Κώστα,  ο Πέτρος Αλεξάκης από
την ΕΔΕΚ, ο Κυριάκος Κυριάκου από το Κόμμα
για τα Ζώα και ο Θωμάς Κυριάκου. Σύμφωνα
με τα όσα δήλωσε χθες ο δικηγόρος Σταύρος
Παύλου, στο ΡΙΚ, η υπόθεση στηρίζεται στο
ότι η πλευρά των αιτούντων κατέχει μαρτυρία
σύμφωνα με την οποία σειρά  ψηφοδελτίων
που έπρεπε να κηρυχθούν ως άκυρα αντί
αυτού κατακυρώθηκαν στον κ. Νικολαΐδη και
ότι ακυρώθηκαν ψηφοδέλτια τα οποία έπρεπε
να κατακυρωθούν υπέρ του κ. Χρίστου. Ο
ίδιος δεν αποδίδει το γεγονός σε σκοπιμότητα,
αλλά στο μεγάλο αριθμό των προεδρευόντων
των εκλογικών κέντρων και των διαφορετικών
αποφάσεων που πάρθηκαν κατά την ημέρα
των εκλογών. Ο κ. Παύλου υποστήριξε ότι
υπήρχαν 119 προεδρεύοντες που αποφάσιζαν
ανεξάρτητα και διαφορετικά ο ένας από τον

άλλο για θέματα εγκυρότητας ψηφοδελτίων,
χωρίς ομοιογένεια και χωρίς να υπάρχει κεν-
τρική επιτροπή ελέγχου για την ομοιογένεια
των αποφάσεων. 

ΑΠΑΡΑΙΤΗΤΑ ΑΙΤΗΤΗΣ. Ο ίδιος σημείωσε ότι ο
Αντρέας Χρίστου δέχθηκε μεγάλη πίεση από
ομάδα πολιτών της Λεμεσού για να προχωρήσει

με το αίτημα και ενώ δεν είναι άτομο το οποίο
ενδιαφέρεται για την διατήρηση θέσης, προ-
σθέτοντας πως ήταν απαραίτητη η συμπερί-
ληψη του ονόματος του στην αίτηση για νομι-
κούς λόγους, κάτι το οποίο αποφασίστηκε
από τον ίδιο μετά από μεγάλη πίεση που δέχ-
θηκε.  

ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΥΣ 

Δεν βιάζονται για την 
δεύτερη προκήρυξη ΣΥΟΠ

Αίτηση και με τη βούλα 
Υποστηρίζουν ότι υπήρξε ανομοιογένεια στο θέμα της εγκυρότητας των ψηφοδελτίων. Απαραίτητη δια
νόμου η συμπερίληψη του Ανδρέα Χρίστου στους αιτητές

ΕΠΑΝΑΚΑΤΑΜΕΤΡΗΣΗ ΣΤΗ ΛΕΜΕΣΟ

Η Επιτροπή Άμυνας της Βουλής θα ασχοληθεί
με το θέμα που προέκυψε με την στάση της
Νορβηγίας η οποία εμπόδισε την αγορά αμυν-
τικού εξοπλισμού της Εθνικής Φρουράς. Η εν
λόγω χώρα αρνήθηκε να εκδώσει την απαιτού-
μενη άδεια εξαγωγής, γεγονός που προκάλεσε
την αντίδραση του κυπριακού υπουργείου Άμυ-
νας. Σε δήλωση του ο βουλευτής και μέλος της
Επιτροπής Άμυνας της Βουλής Προκόπης Προ-
κοπίου ανέφερε ότι έχει εγγράψει το εν λόγω
θέμα στην αρμόδια Κοινοβουλευτική Επιτροπή
Άμυνας, γιατί θεωρεί ότι η Βουλή πρέπει να
τύχει  ενημέρωσης τόσο από τον Υπουργό Άμυ-
νας, όσο και από το υπουργείο Εξωτερικών για
το όλο θέμα, καθώς και για τις ενέργειες που
γίνονται από τη δική μας πλευρά και το ενδε-
χόμενο απαίτησης σχετικών αποζημιώσεων.
«Σύμφωνα με όσα είδαν το φως της δημοσιό-
τητας,  οι Νορβηγικές αρχές αρνούνται την έκ-
δοση της απαιτούμενης άδειας εξαγωγής στρα-
τιωτικού εξοπλισμού που έχει παραγγελθεί
από την Κυπριακή Δημοκρατία, γεγονός το
οποίο προκαλεί ερωτηματικά για τη στάση της
Νορβηγίας. Πληροφορίες λένε ότι, υπάρχει
απόφαση της Νορβηγικής κυβέρνησης που σχε-
τίζεται με τις συνομιλίες στο Κυπριακό». Ταυ-
τόχρονα, αναφέρει, θα πρέπει να μελετηθεί το
ενδεχόμενο να έχουν παραβιαστεί, είτε διμερείς
συμφωνίες, είτε συμφωνίες της Κυβέρνησης
της Νορβηγίας με την Ευρωπαϊκή Ένωση. Πάντως
κληθείς στο ΡΙΚ να σχολιάσει το θέμα της εφη-
μερίδας «Φ», ο κυβερνητικός εκπρόσωπος
Νίκος Χριστοδουλίδης ανέφερε ότι αυτό αντα-
ποκρίνεται σε μεγάλο βαθμό στην πραγματι-
κότητα. Είπε ότι είναι θέμα ευαίσθητο που
άπτεται των αμυντικών σχεδιασμών της Κυ-
πριακής Δημοκρατίας και δεν θέλησε να πει
κάτι άλλο δημόσια. Είπε καταλήγοντας ότι για
το όλο θέμα περιμένει ενημέρωση ο Πρόεδρος
της Δημοκρατίας. 

ΛΕΥΚΑ - ΔΕΡΥΝΕΙΑ

Προχωράει η διάνοιξη
των Οδοφραγμάτων

Για τις εργασίες που γίνονται με σκοπό τη διάνοιξη
του οδοφράγματος στη Δερύνεια ενημερώθηκε
ο ηγέτης των Τ/κ Μουσταφά Ακιντζί κατά την
επίσκεψη που πραγματοποίησε τη Δευτέρα στην
περιοχή Δερύνειας, στην κατεχόμενη πλευρά
της περιοχής.
Ο κ. Ακιντζί, αναμενόταν χθες να επισκεφτεί και
την περιοχή Λεύκας για να ενημερωθεί για την
πορεία των εργασιών που γίνονται και για τη
διάνοιξη του οδοφράγματος Απλικίου. Σύμφωνα
με τ/κ ηλεκτρονικές ιστοσελίδες, ο κ. Ακιντζί με
τη συνοδεία “στρατιωτικών” αγνάντευσε τις ελεύ-
θερες περιοχές. Στο θέμα αναφέρεται σε πρω-
τοσέλιδο της  και η τ/κ εφημερίδα “Αφρίκα” η
οποία υπό τον τίτλο “Αγνάντευε” γράφει ότι
έχουν περάσει σχεδόν δύο χρόνια από την “εκλο-
γή” του Μουσταφά Ακιντζί αλλά σε αυτά τα δύο
χρόνια ούτε το οδόφραγμα της Δερύνειας, ούτε
και στο Απλίκι έχει ανοίξει. Η διάνοιξη των δύο
οδοφραγμάτων ήταν μια απόφαση που πήραν οι
δύο ηγέτες κατά την 2η τους συνάντηση μετά
την εκλογή Ακιντζί. Η συνάντηση είχε γίνει στις
28 Μαΐου του 2015 και σε αυτή είχε συμφωνηθεί
η διάνοιξη των οδοφραγμάτων Λεύκας και Δε-
ρύνειας. Ωστόσο για τεχνικούς και μόνο λόγους
ακόμη δεν έχει επιτευχθεί η διάνοιξη, η οποία
πάντως δεν θα αργήσει πολύ σύμφωνα με τις
πληροφορίες που έρχονται και από τις δύο πλευ-
ρές. 

Πάει βουλή, περιμένει
ενημέρωση ο ΠτΔ

ΝΟΡΒΗΓΙΚΟ ΟΧΙ ΓΙΑ ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΥΣ

4 Κοντά στον Μάιο
αναμένεται η νέα προκήρυξη
για πρόσληψη συμβασιούχων
οπλιτών αφού το υπουργείο
Άμυνας θέλει να αφήσει ένα
τρίμηνο τουλάχιστον ομαλής
λειτουργίας των Μονάδων
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